
JEGYZŐKÖNYV 
 
 
Készült a Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselő-testületének 2011. március 30-án du. 14 
órakor megtartott – rendkívüli – üléséről. 
 
Jelen voltak: Képviselők a jelenléti ív szerint 
  Dr. Suba Tamás jegyző 
  Dr. Horváth Edit aljegyző 
  Baloghné Kiss Judit gazdasági irodavez. 
  Kiss Katalin ügyintéző 
  Nagyházi Barnabás műszaki referens 
  Kun Béla műszaki ellenőr 
  Kissné Bereczki Judit jkv.vez. 
 
 
Csáfordi Dénes köszöntötte a megjelenteket, az ülést megnyitotta. A jelenléti ív alapján 
megállapította, hogy Bozsányi Ferenc (igazoltan), Csonka István, Fekete György (igazoltan), Rostás 
Zsigmond (igazoltan) nincsenek jelen, az ülés határozatképes (7 szavazó). A napirendre a meghívóban 
foglaltak szerint tett javaslatot. 
 
Asztalos Péter kérte, hogy 1. napirendi pontként tárgyalják meg a 2011. évi költségvetésben 
versenysportra biztosított 4,5 millió forint támogatásból 500 eFt átcsoportosítását, ugyanis a futball és 
az ökölvívás terén már beindultak a versenyek, a Hajdúvitéz Sportegyesület pedig még nem került 
bejegyzésre.  
 
Csáfordi Dénes hozzátette, a gazdasági iroda vezetőjével egyeztették, hogy a Hajdúvitéz 
Sportegyesület részére biztosított 4,5 milliós támogatásból 300 eFt-ot a Futball Klub, 200 eFt-ot pedig 
az Ökölvívó szakosztály számára utaljanak át, melyre vonatkozóan külön támogatási szerződést 
kötnek és külön történik az elszámolása is.  Ezzel az összeggel csökken az új egyesület támogatása, 
aminek a bírósági bejegyzése egy-két héten belül várható, s ezt követően lehet bankszámlát nyitni. 
Mivel egyéb hozzászólás nem volt, a napirendet a fentiek figyelembevételével a következők szerint 
bocsátotta szavazásra, melyet a képviselő-testület 7 igen szavazat mellett – határozathozatal nélkül – 
elfogadott: 
 
1.) Átcsoportosítás a 2011. évi költségvetésben versenysportra biztosított támogatásból 
 Előadó: Csáfordi Dénes polgármester, Asztalos Péter OMISB. eln. 
 
2.) Hajdúhadház települési bel- és külterületi vízrendezés geodéziai beméréseinek értékelése, 

külterületi szakasz akna fedlapok kérdése 
 Előadó: Csáfordi Dénes polgármester, Nagyházi Barnabás műszaki referens 
 

3.) Erdő, Erzsébet, Sugár, Török Ignác, Nagy Sándor József és Kereszt utcák  útépítési engedély 
érvényességi idejének meghosszabbítása 

 Előadó: Csáfordi Dénes polgármester, Nagyházi Barnabás műszaki referens 
 

4) A víziközművekből biztosított szolgáltatások díjainak megállapításáról szóló 28/2010.(XII.20.) 
önkormányzati rendelet kiegészítése 

 Előadó: Csáfordi Dénes polgármester, Nagyházi Barnabás műszaki referens 
 

5.) Érdekeltség növelő támogatás Csokonai Művelődési Háznak 
 Előadó: Csáfordi Dénes polgármester, Kiss Katalin ügyintéző 
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6.) Közbeszerzési Bíráló Bizottság felállítása ÉAOP-3.1.2/A-09-2009-0004 számú „Hajdúhadház 

Béke út rehabilitációja II. szakasz projekthez kapcsolódóan 
 Előadó: Csáfordi Dénes polgármester, Kiss Katalin ügyintéző 
 

7.) Sport pályázat 
 Előadó: Bodnár Milán pályázati referens 
 
 

1.) Átcsoportosítás a 2011. évi költségvetésben versenysportra 
biztosított támogatásból 

 Előadó: Csáfordi Dénes polgármester, Asztalos Péter OMISB. eln. 
 (szóbeli előterjesztés) 

 
Csáfordi Dénes – az előzetesen elhangzottak alapján – a Labdarúgó Klub részére 300 eFt, az 
Ökölvívó Szakosztály részére pedig 200 eFt átcsoportosítását javasolta, ami versenyeztetési 
költségekre illetve felszerelések pótlására kerül felhasználásra. 
 
Baloghné Kiss Judit hozzátette, hogy a városi versenysportra elkülönített 4.500 eFt-ból történő 500 
eFt-os átcsoportosítást a 2011. évi költségvetési rendeleten át kell vezetni, illetve a képviselő-testület 
hatalmazza fel a polgármestert a támogatási szerződés megkötésére. 
 
Csáfordi Dénes – mivel hozzászólás nem volt – szavazásra bocsátotta az átcsoportosításra vonatkozó 
javaslatot a gazdasági iroda vezetője által elmondottakkal kiegészítve, melyet 
 
a képviselő-testület 7 igen szavazat mellett elfogadott és az alábbi határozatot hozta: 
(tárgykód: Z1) 
 

57/2011.(III.30.)HÖ. sz. határozat 
 
Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselő-testülete úgy döntött, hogy a 
város 2011. évi költségvetésében városi versenysport támogatásra elkülönített 
4.500 eFt-ból 500 eFt-ot átcsoportosít az alábbi részletezés szerint: 
 
Ökölvívó szakosztály   200 eFt 
Futball Klub    300 eFt 
 
Fenti összeget a költségvetési rendeleten át kell vezetni. 
 
Felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés megkötésére. 
 
Határidő: 2011. március 31. (támogatási szerződés megkötésére) 
Felelős:   Csáfordi Dénes polgármester 
 

 
 

2.) Hajdúhadház települési bel- és külterületi vízrendezés geodéziai 
beméréseinek értékelése, külterületi szakasz akna fedlapok kérdése 
 Előadó: Csáfordi Dénes polgármester, Nagyházi Barnabás műszaki 
referens 
(előterjesztés a jkv-höz mellékelve) 
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Nagyházi Barnabás – Csáfordi Dénes kérésére - ismertette az előterjesztést és hozzátette, hogy a Kun 
Béla műszaki ellenőr által a kontrás szakaszokról készített hossz-szelvényes ábrázolást kiosztotta a 
képviselőknek (jkv-höz mellékelve). A kontrás szakaszokat egyértelműen vissza kell bontani, viszont 
mérlegelni kell, hogy azokat a csatornaszakaszokat, amik ugyan ellátják a funkciójukat, de nem a 
tervnek megfelelően készültek el - 20-30 cm-rel magasabban van a fenékszintjük -, hibaként könyvelik 
el vagy így is átadásra kerülhetnek? 
 
Kun Béla elmondta, a kivitelezés folyamatában durva geodéziai bemérések végzését kérték - amiből 
látszik a csatornák fenékvonalazása -, mert így még időben ki tudják javítani a kontrásan megépített 
szakaszokat. Ez elsősorban műszaki kérdés, amiről szerinte szűkebb körben is dönthettek volna, 
mindenesetre meg kell határozni, hogy mit képviseljenek a kivitelező felé ebben a kérdésben.  
A kontrás szakaszokat nyilvánvalóan át kell építeni, a kisebb beágyazottságok esetében pedig 
mérlegelni kell, hogy maradhat-e így, mert több szempontú, hogy milyen mélyre építik a csatornát. 
Mint műszaki ellenőr nem értett egyet azzal, hogy erről eddig a megkérdezésük nélkül építésvezetői 
szinten döntött a kivitelező, akinek tudomásul kell vennie, hogy jelezni és indokolni kell, ha valamit 
nem a terveknek megfelelően épít meg. A kiosztott lapokon pirossal van jelölve a geodéziai mérés, 
kékkel pedig ami tervezve volt. Kontrás szakaszok vannak a Phély N. G., Sugár és Károlyi M. utcán. 
A kivitelező valószínűleg kétségbe fogja vonni ezt az állítást és pontosabb bemérést fog kérni, de ha az 
is ilyen eredményt hoz, vissza kell bontani és újra építeni a kontrás szakaszokat. Felvetette még, hogy 
helyenként a fenék magasabban van mint kellene. Ezekben az esetekben egyedileg kell szakmai 
döntést hozni, ezért szerinte tájékoztató jellegűnek kellene tekinteni a mai konzultációt. Testületi 
szinten valószínűleg akkor kell majd ilyen kérdésekben dönteni, ha vita alakul ki a kivitelező és a 
szakmai stáb között.  
 
Antal Ferenc szerint ha a tervek szerint történik a kivitelezés, akkor nincs kérdés. 
 
Kiss Sándor szerint meg kell nézni, hogy a magasabb fenékszinttel épült szakaszokon a kertekben 
van-e belvíz, mert ha van, annak a levezetése problémát fog okozni.  
 
Csáfordi Dénes szerint lezárhatják ezt a kérdéskört, hiszen megkapták a tájékoztatást. Saját 
hatáskörben kérni kell a kontrás szakaszok újraépítését a kivitelezőtől, a magasabb fenékmeder szinttel 
épült szakaszokat pedig meg kell vizsgálni. Kérte Nagyházi Barnabást, hogy ennek eredményéről a 
továbbiakban is tájékoztassa a képviselő-testületet.  
 
Nagyházi Barnabás áttérve a fedlapok kérdésére rámutatott, hogy ebben sürgősen dönteni kell, mert a 
kivitelező a megrendelés előtt áll. Tájékoztatása szerint a 3-0-0-C csatorna nyomvonalán 34 
tisztítóakna van, amiből 27 külterületen helyezkedik el. Sajnos az öntöttvas fedlapok eltulajdonítására 
lehet számítani, különösen a külterületen, ezért célszerű lenne ezeket az aknákat vasbeton fedlappal 
ellátni, ami a műszaki ellenőr szerint alkalmazható, ugyanolyan jó, költségét tekintve pedig 
minimálisan kevesebbe kerül. A későbbiekben a hiányzó fedlapok pótlása a csatorna üzemeltetőjének, 
vagyis az önkormányzatnak a feladata, ami többszázezer forintos tétel. A tervtől eltérő fedlapok 
alkalmazása a támogató szerv felé változás-bejelentővel megoldható.  
 
Kun Béla kifejtette, hogy az öntöttvas fedlap alkalmazása szakszerűbb megoldás, jobban kezelhető, 
könnyebben mozgatható, míg a vasbeton fedlap levétele nehézkesebb, viszont nem lopják el, nem kell 
a későbbiekben pótolni. A kivitelező részére ez egyértelműen megtakarítást jelent, mert előbbi kb. 20 
eFt/db, utóbbi pedig kb. a feléből kijön. A támogató szerv felé ugyan tételesen kell elszámolni, de a 
különbözetet valamivel ellentételezni kell. 
 
Fórián Albert  szerint néhány fedlapot tartalékba is lehetne hagyni, ha a későbbiekben mégis 
megsérülne, tudják pótolni. 
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Nagyházi Barnabás hozzátette, hogy ha 27 darabot kellene pótolniuk, jelentős kiadás lenne, ami akár 
hetente is előfordulhatna. Rámutatott, mivel a vasbeton fedlap kevesebbe kerül, ennek megfelelően 
csökkenteni fogják a támogatás mértékét. Másik megoldásként felvetődött még az öntött vas fedlapok 
lehegesztése, de ha fel kell nyitni, azt le kell vágni. Ebben az esetben viszont nem kell a változás-
bejelentő. Kérdés, hogy a kettő közül melyiket alkalmazzák? 
 
Csáfordi Dénes szerint fő szempont, hogy hosszú távon az üzemeltetés ne jelentsen problémát, s ha 
egyértelműen külterületről van szó, látványtechnikai szempontból „belefér” a vasbeton fedlap. 
 
Kun Béla elmondta, hogy összesen 4 km a külterület, amiből kb. 2,5 km a zárt csatornaszakasz.  
 
Csáfordi Dénes elfogadásra javasolta és szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot,  
 
melyet a képviselő-testület 7 igen szavazat mellett elfogadott és a következő határozatot hozta: 
(tárgykód: Z1) 
 

58/2011.(III.30.)HÖ. sz. határozat 
 
Hajdúhadház Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta az 
előterjesztést és úgy döntött, hogy az ÉAOP-2007-5.1.2. D „déli városrész 
csapadékvíz elvezetés” projekt során, külterületi szakaszon 27 db tisztító akna 
vasbeton fedlappal készüljön.  
 
A Képviselő-testület felhatalmazza Csáfordi Dénes polgármestert, hogy tegye 
meg a szükséges változás bejelentést a Támogató Szerv felé. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:   Csáfordi Dénes polgármester 
 

 
 

3.) Erdő, Erzsébet, Sugár, Török Ignác, Nagy Sándor József és Kereszt 
utcák  útépítési engedély érvényességi idejének meghosszabbítása 
Előadó: Csáfordi Dénes polgármester, Nagyházi Barnabás műszaki 
referens 
(előterjesztés a jkv-höz mellékelve) 

 
Nagyházi Barnabás – Csáfordi Dénes kérésére – ismertette az előterjesztést. 
 
Csáfordi Dénes alapvető problémának azt tartotta, hogy a felsorolt utcákra közösen lett megkérve az 
építési engedély, viszont nem lett mindegyik megépítve. Nem tehetik meg, hogy a meg nem épült utak 
engedélyét nem hosszabbítják meg, mert akkor a megépült utakra sem kapnak használati engedélyt.  
 
Nagyházi Barnabás hozzátette, annak idején azért voltak ezek az utcák egy építési engedélyen, mert 
vagy egymással párhuzamosak vagy egy csomópontban metsződő utcák, s így egyharmada volt a 
hatósági engedélyezés díja. A Gazdasági Iroda vezetőjével történt egyeztetés alapján kérte, hogy a 
határozati javaslatba foglalják bele, hogy az ehhez szükséges összeget a 2011. évi költségvetés 
működési tartaléka terhére biztosítják, melyet át kell vezetni a költségvetési rendeleten. 
 
Csáfordi Dénes megemlítette, hogy az előterjesztésben szereplő díjakat kollégájának sikerült elég jól 
lealkudnia. Ebben a helyzetben nem tehetnek mást, mint hogy a tervekben szereplő utcákat igyekeznek 
minél hamarabb megépíteni pályázati lehetőségek kihasználásával. Kérésére Nagyházi Barnabás a 
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város teljes úthálózatáról kimutatást fog készíteni a következő képviselő-testületi ülésre. Elfogadásra 
javasolta és szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot és a fedezetbiztosításra vonatkozó 
kiegészítést. 
 
A képviselő-testület elfogadta 
- 7 igen szavazat mellett a határozati javaslatot, 
- 7 igen szavazat mellett a fedezetbiztosításra vonatkozó kiegészítést, 
melyről a következő határozatot hozta: 
(tárgykód: Z1) 
 

59/2011.(III.30.)HÖ. sz. határozat 
 
Hajdúhadház Városi Önkormányzat Képviselő-testülete az előterjesztést 
megtárgyalta és úgy határozott, felhatalmazza Csáfordi Dénes polgármestert, 
hogy az 
 

• Erdő utca 0+455 – 0+885 km szelvények közötti szakasz,  
• Erzsébet utca, Sugár utca  
• Török Ignác utca, Nagy Sándor József utca  
• Kereszt utca 0+275 – 0+375 km szelvények között 

 
utcák építési engedélyes terveit 1.247.800.- Ft összegben meghosszabbítsa. 
 
Fenti összeget a 2011. évi költségvetés működési tartaléka terhére biztosítja, 
melyet át kell vezetni a költségvetési rendeleten. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:    Csáfordi Dénes polgármester 
 

 
 

4) A víziközművekből biztosított szolgáltatások díjainak 
megállapításáról szóló 28/2010.(XII.20.) önkormányzati rendelet 
kiegészítése 

 Előadó: Csáfordi Dénes polgármester, Nagyházi Barnabás műszaki 
referens 

 (rendelettervezet a jkv-höz mellékelve) 
 
Nagyházi Barnabás ismertetve az előterjesztést elmondta, a decemberben elfogadott rendeletből 
kimaradt, hogy a megállapított ivóvízdíj 5 % bérleti díjat is tartalmaz, illetve 13,- Ft/m3+ÁFA 
vízterhelési díjat. Utóbbit a tisztított szennyvíz után kell fizetni, amit a vízművek továbbküld a vízügyi 
felügyelőségnek.  
 
Dr. Suba Tamás kérte, hogy a rendelettervezetet egészítsék ki egy 3. §-al, mely azt tartalmazza, hogy 
a rendelet a kihirdetése napján lép hatályba. 
 
Csáfordi Dénes elfogadásra javasolta és szavazásra bocsátotta a technikai jellegű rendeletmódosítást a 
jegyző úr által kért kiegészítéssel együtt. 
 
A képviselő-testült 6 igen szavazat és 1 tartózkodás mellett, minősített többség hiányában nem fogadta 
el a rendelettervezetet. 
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Nagyházi Barnabás hangsúlyozta, hogy a 28/2010.(XII.20.) önkormányzati rendeletben megállapított 
díjak változatlanok maradnak, a bérleti díj és a vízterhelési díj eddig is be volt építve, csak a 
rendeletben nem volt külön szerepeltetve. 
 
Csáfordi Dénes ismételten szavazásra bocsátotta a rendelettervezetet az ismertetett kiegészítéssel 
együtt, melyet  
 
a képviselő-testület 7 igen szavazat mellett elfogadott és megalkotta Hajdúhadház Városi 
Önkormányzat képviselő-testületének 11/2011.(III.31.) önkormányzati rendeletét a vízi közművekből 
biztosított szolgáltatások díjának megállapításáról szóló 28/2010.(XII.20.) önkormányzati rendelet 
módosításáról. (Rendelet a jkv-höz mellékelve.) 
(tárgykód: I3) 

„Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselő-testületének 
11/2011.(III.31.) önkormányzati rendelete 

a vízi közművekből biztosított szolgáltatások díjának megállapításáról szóló 28/2010.(XII.20.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 

 
Hajdúhadház Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi 
LXV. tv 16 § (1) bekezdése biztosított jogkörében eljárva, az árak megállapításáról szóló 1990. évi 
LXXXVII. tv-ben kapott felhatalmazás alapján, valamint a közműves ivóvíz ellátásról és közműves 
csatornaszolgáltatásról szóló többször módosított 38/1995.(IV.15) kormányrendelet 24 § (4) 
bekezdésében foglaltak szerint a vízközművekből biztosított szolgáltatások díjainak megállapításáról - 
mint árhatóság - az alábbi rendeletet alkotja: 
 

1. § 
 
A Rendelet 1. § (2) bekezdése az alábbival egészül ki: 
 

Vízterhelési díj 13 Ft/m3+ÁFA 
 

2. § 
 
A Rendelet 2. § (1) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 
 
„2. § (1) A megállapított ivóvízdíj a vízmérők alapján történő számlázás és díjbeszedés költségeit, 

valamint 5% bérleti díjat is tartalmaz. 
 

3. § 
 

A rendelet a kihirdetése napján lép hatályba. 
 
 
          Dr. Suba Tamás       Csáfordi Dénes 
                  jegyző          polgármester 
 
Záradék: 
Kihirdetve a Polgármesteri Hivatal hirdetőtábláján. 
Hajdúhadház, 2011. március 31. 
 
Dr. Suba Tamás 
jegyző” 
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5.) Érdekeltség növelő támogatás Csokonai Művelődési Háznak 
 Előadó: Csáfordi Dénes polgármester, Kiss Katalin ügyintéző 
 (előterjesztés a jkv-höz mellékelve) 

 
Kiss Katalin ismertette az előterjesztést és hozzátette, hogy az önerő biztosítása a költségvetés 
működési tartalékán belül pályázati önerőre elkülönített 2,5 millió forintból történik. 
 
Csáfordi Dénes – mivel hozzászólás nem volt – szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot, melyet 
 
a képviselő-testület 7 igen szavazat mellett elfogadott és az alábbi határozatot hozta: 
(tárgykód: A15) 
 

60/2011.(III.30.)HÖ. sz. határozat 
 
Hajdúhadház Városi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a 
4/2004 (II. 20) NKÖM rendelet alapján a Csokonai Művelődési Házat 
érdekeltségnövelő pályázatához szükséges saját forrást 600.000 Ft összegben, az 
önkormányzat 2011. évi költségvetés működési tartalék keretének terhére 
biztosítja. 
 
Nyertes pályázat esetén a saját forrás összegét, az önkormányzat költségvetési 
rendeletén át kell vezetni. 
 
A Képviselő-testület kötelezettséget vállal arra, hogy a pályázaton elnyert és az 
önkormányzat által felajánlott összegeket a Csokonai Művelődési Ház 
rendelkezésére bocsátja.  
 
Határidő: 2011. március 31. 
Felelős:    Csáfordi Dénes polgármester 
      Csősz Klára intézményvezető 

 
 
 
6.) Közbeszerzési Bíráló Bizottság felállítása ÉAOP-3.1.2/A-09-2009-

0004 számú „Hajdúhadház Béke út rehabilitációja II. szakasz 
projekthez kapcsolódóan 

 Előadó: Csáfordi Dénes polgármester, Kiss Katalin ügyintéző 
 (előterjesztés a jkv-höz mellékelve) 

 
Kiss Katalin  ismertette az előterjesztést.  
 
Csáfordi Dénes képviselői kérdésre elmondta, hogy a Bíráló Bizottság nem közvetlenül a képviselő-
testület, hanem előbb a Gazdasági és Városfejlesztési, illetve a Pénzügyi Bizottság felé fogja 
továbbítani a javaslatát. 
 
Dr. Suba Tamás rámutatott, hogy a Bíráló Bizottság semmifajta döntési jogkörrel nem rendelkezik, 
alapvetően adminisztratív és előkészítő feladatai vannak. 
 
Csáfordi Dénes elfogadásra javasolta és szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot, melyet 
 
a képviselő-testület 7 igen szavazat mellett elfogadott és az alábbi határozatot hozta: 
(tárgykód: Z1) 
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61/2011.(III.30.)HÖ. sz. határozat 
 
Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselő-testülete megtárgyalta az 
előterjesztést és úgy határozott, hogy az ÉAOP-3.1.2/A-09-2009-0004 
„Hajdúhadház Béke útja rehabilitációja II. szakasz” projekthez kapcsolódóan 
Bíráló Bizottságot hoz létre az alábbi tagokkal: 
 

• Kiss Katalin  
• Fekete György 
• Nagyházi Barnabás 
• Dr. Ludmány Csilla 
• Bozsányi Ferenc 

 
Határidő: azonnal 
Felelős:   Csáfordi Dénes polgármester 

 
 
 

7.) Sport pályázat 
 Előadó: Bodnár Milán pályázati referens 
 (előterjesztés a jkv-höz mellékelve) 

 
Csáfordi Dénes a téma előadójának távollétében - aki most is a pályázathoz benyújtandó 
árajánlatkéréssel kapcsolatosan tárgyal – az alábbiakat adta elő: Megvizsgálták a város 
sportlétesítményeit és a kiírásra váró pályázatokat. A mostani pályázatnál a sportesemények 
szempontjából szóba jöhető Földi iskola tornaterme és a sportpálya közül a tornateremben 
gondolkodtak, mivel utóbbinál komolyabb gondok vannak és azzal több pályázaton is el tudnak majd 
indulni. A Földi Iskola tornatermének az eszközállománya, belső berendezése eléggé elhasználódott és 
a sportburkolata a keletkezett rések miatt lassan balesetveszélyessé válik. A bekért árajánlatok szerint  
12 millió forintért csinálnának egy több rétegű, alápárnázott, ízületvédő sportburkolatot. Pályázni lehet 
még kosárlabda palánkra, focikapura is. Használhatatlan az öltőzőben lévő WC és a vizes blokk, ezért 
az öltöző felújítására kerülne sor, illetve a tornateremhez kívülről – a régi „U-alak” irányába – 
hozzáépített szertárra lehetne még pályázni, ahol el tudnák helyezni a tornateremben tárolt 
sportszereket, tornafelszereléseket. Így a tornateremben lehetne olyan sporteseményeket tartani, ahol 
nézőket tudnának leültetni kulturált körülmények között. Egy következő pályázattal pedig a helyiség 
végében egy kihúzható mini lelátót is el lehetne készíttetni. A terem világításkorszerűsítése is esedékes 
lenne, de ez nem fér bele ebbe a pályázatba, így azt majd egy energetikai korszerűsítési pályázatba 
lehet beadni a többi intézménnyel együtt. 
 
Asztalos Péter úgy gondolta, ha már a világítás nem is fér bele ebbe a pályázatba, azt talán meg tudják 
csináltatni a kivitelezővel, hogy a posta felőli oldalon járdával megközelíthető, megvilágított bejáratot 
alakítsanak ki, s így a tornaterem külön is lezárható lenne az iskolarésztől.  
 
Csáfordi Dénes kihagyta a felsorolásból, de valóban szeretnék megvalósítani az előbbi megoldással 
egy akadálymentesített hátsó bejárat kialakítását, amire kb. 700 eFt-os árajánlatot adtak, s ezáltal az 
iskolától függetlenül lehetne használni a tornatermet. A képviselő-testület hozzájárulását kérte a 
pályázat benyújtásához. Az erre vonatkozó határozati javaslatot szavazásra bocsátotta, melyet 
a képviselő-testület 7 igen szavazat mellett elfogadott és az alábbi határozatot hozta: 
(tárgykód: A15) 
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62/2011.(III.30.)HÖ. sz. határozat 

 
Hajdúhadház Városi Önkormányzat Képviselő-testülete az 
előterjesztést megtárgyalta és  úgy határozott, hogy a 7/2011. (III. 9.) 
BM rendelet alapján a dr. Földi János Általános Iskola és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény tornatermére irányuló pályázathoz 
szükséges önerőt a 2011. évi költségvetés működési tartalék 
keretének terhére biztosítja. 

 
Nyertes pályázat esetén a saját forrás összegének az önkormányzat 
költségvetési rendeletén át kell vezetni. 

 
Határidő:  azonnal 
Felelős:    Csáfordi Dénes polgármester 
 
 
 

Csáfordi Dénes megköszönte a részvételt, az ülést bezárta. 
 
 
 
 

k.m.f. 
 
 
 
 
 
 

           Dr. Suba Tamás        Csáfordi Dénes 
                jegyző         polgármester 


